
Algemene ledenvergadering Bjerjozka, 21 maart 2017 

Aanwezig: Andre Fijan, Ans de Goede, Charlotte Kramer, Christien de Vries, Corien Kremer, Ed 
Oosting, Gerda Hinderink, Gerie Snoeren, Gieni Wezelman, Hanneke Oostendorp, Henny Bebelaar, 
Janny Barwegen, Leo Bisschop, Maud Oosterbeek, Peter Trompert, Renske de Vreede, Trees Frigge, 
Trui Woudstra. 
Afwezig met bericht: Femie Weel, Margo Bisschop, Wil Besseling, Arda Oosting, Marina Louwerens. 
Afwezig zonder bericht: Chris Slagmoolen, Jaap Cost Budde, Jacques de Vet, Wim v.d. Doorn. 
 

1.Opening/mededelingen 
Ans opent de vergadering om 20.15 uur en heet iedereen van harte welkom in ’t Rak. Het bestuur wil 
graag vertellen waar het mee bezig is, Peter zal inzicht geven in de financiële situatie, er is een 
gesprek geweest met onze dirigent. Er is cake bij de koffie en na afloop is er een drankje voor 
iedereen. 
 
2.Notulen ALV 24 februari 2016 
Pag. 1: Trees vraagt waarom het kinderkoor gestopt is. Na het winterconcert stopten verschillende 
kinderen ermee en er bleven niet genoeg over om door te kunnen gaan. En hoe is het met de 
visitekaartjes? Er zijn er genoeg en Henny zal ze meenemen op woensdagavond. 
Pag. 2: Renske vraag naar de inzet van Margarita, ze is niet genoeg ingezet. Ze is wel ingezet voor het 
begeleiden van de solisten en ze heeft met stemgroepen gewerkt. Verder was het voor het nieuwe 
bestuur een hele drukke start en men is er verder niet aan toegekomen. Verder zijn er geen op- of 
aanmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. 
Verder heeft Renske een opmerking over het Verslag bestuur Bjerjozka 2016 (dit verslag staat 
abusievelijk niet op de agenda): het oude bestuur wordt te veel genoemd, moet uitgesplitst worden 
naar oud- en nieuw bestuur. 
Trees vraagt waarom KB opgeven is. Er hebben een paar leden opgezegd en er gaan nu 6 mensen 
door onder de naam Oost-West Ensemble. Het nieuwe koor staat geheel los van Bjerjozka. Verder 
zijn er geen vragen. 
 
Het nieuwe bestuur heeft de taken definitief verdeeld en Ans noemt op zoals het nu is: 
 
Ans  Voorzitter en contactpersoon voor de Concertcommissie. Hanneke is de 

concertmeester en zij heeft hulp van Corien en Gerie. 
Henny Secretaris en zij zal de PR overnemen van Janny, ze heeft hulp van Trees. 
Peter Penningmeester en diverse zaken betreffende absenten, doorsturen van informatie 
  over de repetities etc. 
Maud algemeen bestuurslid en ze zal de ledenlijst bijhouden. 
 
Ans heeft Ed gevraagd als muzikaal adviseur en als steun voor Sergé en hij wil dit heel graag blijven 
doen. Hanneke is coördinator van de concertcommissie en concertmeester. 
 
3.Financiën 
Peter heeft in januari besloten het penningmeesterschap over te nemen en hierbij krijgt hij steun van 
Tineke.  
Nadat hij  het verslag had opgestuurd naar de leden, kwam er meteen een verbetering door van 
Janny. Hij heeft het verslag niet opnieuw met verbetering verzonden, hij zal het zo mondeling 
toelichten. 
De kascommissie (Janny en Trui) heeft in januari alles gecontroleerd en décharge gegeven over het 
jaar 2016. Renske en Gerie stellen zich beschikbaar voor 2017. 



Peter geeft een toelichting op alle bedragen en kosten en over de betaling van Sergé. Er is een 
gesprek geweest met de dirigent en zijn honorarium zal niet geïndexeerd worden. 
Er zijn een aantal leden weggegaan, we hebben er nu 27 en dat is niet genoeg om alle lopende zaken 
te blijven bekostigen. We moeten dus veel concerten geven, die wat opleveren en meer leden 
aantrekken. 
Ed vraagt of we niet meer contributie kunnen betalen. Ans zegt dat dit aan de leden is, zoals het nu is 
komen we €1300 tekort. Gerie vraagt of we niet met minder repetities kunnen? Ans zegt, dat we dat 
niet kunnen missen, we hebben het nodig iedere week samen te oefenen. Het zijn 40 repetities per 
jaar en dat willen we zo houden. We hebben nog reserves en die kunnen we ook gebruiken. 
 
Wat betreft het opheffen van KB: er is nog een schuld van € 428,40 van Bjerjozka aan KB. Renske 
stuurt het rekeningnummer, zodat Peter dit bedrag kan overmaken. Veder wachten we nog op de 
rekening van Anja van de boerderij in de Oosterhout. Ze zijn niet zo snel met de factuur! 
 
4.Actueel 

-Repertoire: We studeren de liturgie in van Metropoliet Hilarion Alvejev. Ook Indrik gaat dit 
stuk instuderen dus misschien kunnen we samen wat doen. We willen meer samenwerken met 
andere koren. (Schoorl’s gemengd koor?) 
-In het najaar gaan we een aantal kleinere concerten geven van een uur zonder pauze. We hebben 
dit 19 maart in de Abdij gedaan en dat was een succes. Grote opkomst en goede recette. We richten 
ons op Noord-Holland en West-Friesland. 
-er is besloten het winterconcert niet meer in de Laurentius kerk te houden, de huur is erg hoog. 
Bovendien willen we een ander tijdstip. Gedacht is aan 7 januari. Er is contact met Hans Bokhorst van 
het Apostolisch Genootschap. 
-Wat betreft het inzetten van Margarita: we maken pas op de plaats gezien de financiële situatie. 
-In het gesprek met Sergé is het idee geopperd om een wervingsprogramma onder vluchtelingen te 
doen. Iedereen graag meedenken! 
-kunnen we een donateursvereniging starten? 
-Gerie vraagt of we na afloop van een concert de mensen niet om een mailadres kunnen vragen. Zo 
kunnen we het publiek op de hoogte houden van onze plannen en concerten. Nieuwsbrief maken? 
 
Er komt binnenkort een Svetje met mededelingen wat betreft repetities en optredens.  
-12 juli is de laatste repetitie, de repetitie van 19 juli gaat naar 30 augustus, omdat we op 3 
september in de St Jan de Doper zingen. 
-de repetitie van 20 december schuift naar 3 januari i.v.m. het eventuele concert op7of 8 januari. 
-de Rabo-fietstocht is op 10 juni, graag 10 enthousiaste fietsers. 
-we zingen op 14 mei in De Krijtberg en er hebben zich 21 mensen opgegeven. 
 
Op de laatste repetitie, 12 juli a.s. willen we een concert van 1 uur geven voor de omwonenden van 
de Blije Mare. We kunnen eerst samen eten, Surinaams? Corien vraagt of we Margarita daarvoor ook 
kunnen uitnodigen?  

Er is heel veel gebeurd in 2016, de oprichting van Soglasije heeft veel impact gehad op 
Bjerjozka. (ong. 10 zangers gevraagd door Sergé), zoals ook aan de orde geweest op de 
Inspiratiedag van 21 januari 2017. Mede hierdoor hebben Klaas, Darina, Elena, Mirjam hun 
lidmaatschap bij Bjerjozka opgezegd. 
Alhoewel het wederzijds vertrouwen is uitgesproken tussen Sergé en het bestuur/koorleden 
blijft het een punt van aandacht de komende tijd. 
 
5.Rondvraag 
Het is nu 21.25 uur en Ans wil afronden. De vraag aan de leden is of we op de goede weg zijn als 
bestuur en de leden geven hun goedkeuring. De contributie wordt dit jaar niet verhoogd. Hanneke 



vraagt nog hoeveel mensen lid geworden zijn na het meedoen aan een project en het blijkt dat zo de 
meeste nieuwe zangers binnengekomen zijn. Dus….. 
Ed blijft facebook nog even doen. Gerda wil het wel overnemen, maar nog even niet. Ze neemt 
contact met hem op als ze zover is. 
De enquête vragen gaan we samenvatten. 
Gieni neemt afscheid, ze heeft het heel fijn gehad op het koor en ze wil zeker nog schilderen voor 
onze affiches. 
Hanneke wil een paasmarkt organiseren op de repetitieavond van 12 april, verkoop eigen gemaakte 
spullen. 
 
Ans sluit de vergadering om 21.35 uur met dank aan een ieder voor de komst en de inzet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alkmaar, 16 april 2017 
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